
In de Tubantia app en in de krant van vrijdag 22 december hebben wij toch wel met enige
verbazing gekeken over het bericht van Twence.

Twence beticht van valse concurrentie

Burgerbelangen Dinkelland heeft hier al wel vaker vragen over gesteld maar veel wijs van de
antwoorden wordt je dan nooit. De bedoeling en de afspraken die met de raad gemaakt zijn
is dat de afvalstoffenheffing kostenneutraal moet zijn. Dit werd ook altijd door het College
bevestigd. Maar wij concluderen uit de analyse toch iets anders, derhalve onze vragen;

1. Heeft Twence op eigen houtje de prijzen betaald van €40,00 voor Berkelland en € 78,00
voor de 14 Twentse gemeenten? Of is hier nog overleg in geweest?

2. Een woordvoerster geeft aan dat € 78,00 marktconform is. Wat is de redenen van
Twence dat men Berkelland dus onder de marktconforme prijs aanbiedt?

3. Mogen wij concluderen dat, zoals wij al vaker hebben aangegeven, het dividend betaald
wordt uit de extra zogenaamde ‘marktconforme’ prijs? M.a.w. onze inwoners betalen het
uit te keren dividend. Worden onze inwoners dus dubbel benadeeld?

4. Is het College met ons eens dat dit bericht veel onrust zal veroorzaken binnen de 14
gemeenten en dan met name onder onze inwoners?

5. Wat gaat de gemeente Dinkelland doen aan de prijzen van afvalstoffenheffing nu ze
dit weten? Indien u niets hieraan doet graag een toelichting, waarom niet?

6. Als we dit lezen kunnen we constateren dat de 14 gemeente bewust akkoord gegaan zijn
met verhoogde kosten van € 78,00 om zodoende op het eind van het jaar 10 Miljoen
Euro te kunnen verdelen onder deze gemeenten?

7. Wat zijn de financiële gevolgen voor de 14 gemeenten? Hoeveel invloed heeft het op het
uit te keren dividend op het eind van het jaar?

8. In hoeverre deelt Berkelland mee in het uit te keren dividend?

Er zijn nog tal van vragen maar in eerste instantie willen wij graag hier met spoed antwoord
op hebben, dus binnen de termijn van 6 weken!


